
AKADEMICKÝ SENÁT 
UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 5/2021 (260) 

ze zasedání Akademického senátu UTB konaného 6. dubna 2021 od 13:00  

prostřednictvím elektronické komunikace na dálku 

Přítomni: Blaštíková Lucie, Mgr.; Buček Patrik, Bc.; Dujka Petr, Mgr.; Fluxa Petr, Ing.; Halgoš Martin; 

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Kopřivová Kateřina, Bc.; 

Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Kuřitka Ivo, doc. Ing. et Ing. Ph.D. et Ph.D.; Mach Václav, Ing.;  

Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Melichárek Zdeněk, Mgr. Ph.D.; Mráček Aleš, doc. Mgr. Ph.D.;  

Mrázek Jan, Ing.; Musil Miroslav, Ing. Bc. Ph.D.; Nemeškal Libor, doc. MgA. Ph.D.;  

Novák Petr, doc. Ing. Ph.D.; Ondra Pavel, Ing.; Rybová Magdaléna, Bc.; Ryzí Nikolas, Bc.;  

Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Skácel Václav, MgA.; 

Soukalová Radomila, Ing. Ph.D.; Staněk Michal, doc. Ing. Ph.D.; Strohmandl Jan, Ing. Ph.D.;  

Sysala Tomáš, Ing. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Šula Tomáš, PhDr. Ph.D.;  

Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA. Ph.D.; Úředníček Zdeněk, doc. RNDr. Ing. CSc.;  

Valášek Pavel, doc. Ing. CSc.; Zapletal Rostislav, MgA. 

Celkem přítomno: 34 členů AS UTB (z 36) 

Nepřítomni: Nguyen Quang Milan; Paul David, Bc.; 

Stálí účastníci zasedání: Adámek Milan, doc. Mgr. Ph.D.; Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.;  

Černý Alexander, RNDr.; Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; Knápková Adriana, doc. Ing. Ph.D.;  

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Sáha Petr, prof. Ing. CSc.; Sedlařík Vladimír, prof. Ing. Ph.D.;  

Tuček David, doc. Ing. Ph.D. 
 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS UTB doc. Sysel.  

Ověření přítomnosti členů AS UTB. 

 

Doc. Sysel přednesl důvody svolání mimořádného zasedání: 

- Pan rektor požádal o svolání mimořádného zasedání AS UTB z důvodu projednání nákupu 

multifunkčního sportoviště.  

Je nutno urychlit procesy předcházející nákupu, zejména z důvodu vypovězení nájemní smlouvy. 

Správní rada UTB vydává předchozí písemný souhlas k právním jednáním, kterými univerzita hodlá 

nabýt vlastnické právo k nemovitým věcem. Následně Správní rada UTB je povinna oznámit 

předchozí písemný souhlas do sedmi dnů na MŠMT. Akademický senát UTB se vyjadřuje 

k právním jednáním, která vyžadují souhlas správní rady UTB. Je nutno vyřešit financování nákupu 

(formou dodatků již schválených materiálů) – nejedná se o násilné odebírání přidělených prostředků 

fakultám, ale o nutnou korekci financování UTB. To bude znamenat úpravu Pravidel rozpočtu 

a v návaznosti Rozpisu rozpočtu. Dnes pouze projednáme, nemůžeme hlasovat, protože nejsou 

splněny předkládací lhůty. Pravidla a Rozpis rozpočtu přísluší k projednání EK. 

 

Protože program mimořádného zasedání nebyl schválen, budeme se řídit JŘ AS UTB čl. 15 odst. 2:  

Na začátku zasedání AS UTB projedná zejména:  

a) zápis z předchozího zasedání,   

b) stav plnění usnesení,   

c) program stávajícího zasedání   

a dále projedná jednotlivé body podle schváleného programu. Na závěr se AS UTB usnese o termínu 

a o předběžném programu následujícího zasedání.   
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Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 4/2021 (259) 

Zápis ze zasedání AS UTB č. 4/2021 (259) byl po zapracování připomínek zaslán všem účastníkům 

zasedání a zveřejněn v informačním systému UTB. 

K hlasování přítomno 30 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 260/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 4/2021 (259) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       30 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 260/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 4/2021 (259) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Na předchozím zasedání nebyla přijata žádná usnesení, ze kterých vyplývají úkoly nebo vyžadují 

kontrolu plnění. 

Ad 3) Projednání programu zasedání 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 260/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 5/2021 (260) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB.  

2. Stav plnění usnesení AS UTB.   

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.   

5. Vyjádření AS UTB k právním jednáním ve věci nákupu budovy multifunkčního sportoviště 

a přilehlých pozemků.  

6. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně pro rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

7. Projednání návrhu „Rozpis rozpočtu UTB ve Zlíně na rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

8. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 260/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 5/2021 (260) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB.  

2. Stav plnění usnesení AS UTB.   

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.   

5. Vyjádření AS UTB k právním jednáním ve věci nákupu budovy multifunkčního sportoviště 

a přilehlých pozemků.  

6. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně pro rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

7. Projednání návrhu „Rozpis rozpočtu UTB ve Zlíně na rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

8. Různé. 
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4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sedlařík 

- Poděkoval členům AS UTB za vstřícnost pro svolání dnešního mimořádného zasedání, 

vysvětlil důvody žádosti o svolání – nákup multifunkčního sportoviště (bylo diskutováno na 

KR ve shodě s fakultami). 

- Dne 1. 4. 2021 UTB obdržela dopis z MŠMT, ve kterém jsou předběžné informace 

o plánovaném částečném obnovení prezenční výuky od 19. 4. 2021: 

- účast na praktické, laboratorní, umělecké a experimentální výuce studentů posledních 

ročníků studijních programů (SP) ve skupině max. 20 osob, 

- účast na klinické praxi a praktické výuky uskutečňované podle § 93, odst.1 zákona o VŠ 

o praxí, stáží u externích subjektů, 

- účast na pedagogické výuce a praxi v MŠ, ZŠ a SŠ nebo ve školských zařízeních pro 

výchovu, 

- účast na individuální konzultaci studentů všech SP při plnění všech studijních povinností 

a při čerpání individuální poradenské služby, 

- účast na individuální konzultaci studentů doktorských SP při realizaci individuálních 

studijních plánů, 

- účast na přijímacích zkouškách na VŠ, závěrečných zkouškách a při průběžném ověřování 

dosažených výsledků studentů – a to za účasti nejvýše 10 osob. 

K těmto účelům bychom měli připravit kapacity ubytovací, stravovací, fungování knihoven pro 

účely vyzvednutí a vrácení objednané literatury. Omezit provoz studoven a sportovišť. Přijetí 

příslušných hygienických opatření, které musí schválit hlavní hygienička ČR, součástí je 

podmínka testování. 

- Očkování AP a ostatních pracovníků UTB: MŠMT ujišťuje, že konají veškeré kroky a snaží se 

zajistit koordinaci s Ministerstvem zdravotnictví k umožnění registrace k očkování. Bližší 

informace o termínech vydání očkovacích kódů zatím nejsou. 

Prorektor prof. Sáha 

- Připomněl uzávěrku pro podávání GAČR projektů, nabádá členy AS UTB k publikační činnosti. 

- Získání dvou cen – cena Red Dot Design Award a German Innovation Award. 

Prorektorka doc. Knápková 

- Informovala o probíhajícím testování na UTB. 

Prorektor dr. Beníček 

- Informoval, že na řádném zasedání podá zprávu o přijímacích řízeních.  

Prorektor dr. Kalenda  

- Žádné nové informace.  

Kvestor RNDr. Černý 

- Informace podá v bodech schváleného programu zasedání. 

- Dr. Strohmandl – dle informací Domu zahraničních služeb je možno realizovat virtuální 

mobility (CEPUS) a dnes by měly být z MŠMT zaslány peníze na pokrytí těchto aktivit. Požádal 

kvestora, zda by mohl na příštím zasedání AS UTB sdělit, zda byly UTB přiděleny finanční 

prostředky. 
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Ad 5)  Vyjádření AS UTB k právním jednáním ve věci nákupu budovy multifunkčního 

sportoviště a přilehlých pozemků. 

Předloženo 30. 3. 2021. Předkládací lhůta 2 týdny, nelze zkrátit. 

Kvestor představil prezentací předloženého návrhu, uvedl algoritmus financování (dle dodatku 

č. 1 Pravidel rozpočtu). 

Doc. Staněk  

- Uvedená nemovitost je zaměřena na tenis a badminton, jak moc se řešení tohoto sportoviště liší 

od původně zamýšlené výstavby sportovní haly na Jižních svazích. Položil dotaz, zda není 

sportoviště jednoúčelové a zda bude moci být využíváno tak, jak bylo původně plánováno. 

Kvestor – v areálu na JS jsme se snažili umístit univerzální sportoviště vyhovující 

mezinárodním rozměrům pro věci typu házená a další, a zároveň aby se tam daly umístit kurty 

pro badminton, tenis a další. Tady toto sportoviště mezinárodních rozměrů nedosahuje, ale také 

stojí třetinu toho, co by nás stála výstavba sportovní haly na JS. Objekt na Růmech disponuje 

v prvním podlaží tělocvičnami a dalšími místnostmi, následnou úpravou bychom mohli zajistit 

funkci dalších sportovních aktivit. Vycházíme z dobrozdání kantorů Ústavu TV. 

- Rekonstrukce – zda bude možná, když se jedná o památkovou zónu, a na jakou výši financí se 

plánuje (odhad)? 

Kvestor – bylo by vhodné upravit vnitřní režim haly (perfektní podlahy apod.) pro umožnění 

hrát další míčové hry. Očekáváme, že bude potřeba zřídit větší prostory sociálního zázemí pro 

hromadnou výuku studentů, dále úprava okolí haly. Vycházíme z propočtu, že lze veškeré 

úpravy realizovat až do výše 20 mil. Kč z prostředků Stavební komise. 

- Jedná se o samostatně stojící objekt, je nějaká představa o provozování, ročních nákladech? 

Kvestor – já jsem předložil nějaké úvahy, též ředitel Ústavu TV – záleží v jakém režimu bude 

sport provozován a objekt využíván. Je možné to uzpůsobit tak, aby tam byl i správce. Údržba – 

nákladově TPO. 

Kvestor – lze využít i jako sportovní benefit zaměstnanců. Možnost pronájmu jako doplňkové využití 

času, kdyby areál nebyl obsazen aktivitami UTB. 

Doc. Sysel 

- Jaké jsou plány využití obytných prostor budovy? (Ubytování pro hosty, kanceláře ústavu TV). 

Kvestor – o těchto věcech jsme dosud nediskutovali. Kancelář ústavu lze i v budově U3. Úvaha 

umístit tam i non-stop správce. To už je věcí FAME a ústavu TV. 

- Předpokládám, že s bytem a bazénem bude nakládat univerzita. 

Kvestor – vidím to stejně. FaME bude zaštiťovat jen sportovní aktivity, objekt a areál je 

univerzitní. 

- Dr. Melichárek, ředitel ústavu TV – návrh, že naše zázemí by zůstalo nahoře na U5 JS. 

V novém objektu sólo kurty budou splňovat parametry pro akademické přebory, přehrazení lze 

na dvou hřištích hrát floorball, sálovou kopanou, měly by se tam vejít 3 volejbalové kurty, 

6-8 badmintonových kurtů, 2 tenisové kurty. Jsme schopni tam vyučovat téměř vše. 

U bytů jsem zvažoval možnost z nich zřídit rehabilitační centrum pro zaměstnance. 

Dr. Skácel 

- Cena 53 mil. je nabídka realitní kanceláře, nebo k jednání, je možnost cenu ještě snížit? 

Kvestor – původně byla cena 63 mil. Kč. Postupem času bylo jednáními docílena částka 

53 mil. Kč.  

Doc. Staněk 

- Cena 53 mil. je včetně provize realitní kanceláře, jak je to s daní z prodeje nemovitosti, 

nenaskočí další navýšení? 

Kvestor – žádné daně z prodeje, my nakupujeme. Vedoucí ekonomického odboru potvrdila, že 

při nákupu se neplatí daň. 
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Dr. Sysala 

- Součástí areálu je venkovní tenisový kurt, je zakreslen v katastrální mapě jako ostatní plocha, 

je tenisový kurt součástí prodeje? 

Kvestor – samozřejmě ano. 

Doc. Mráček 

- Cena 53 mil. je poměrně dost peněz, z pohledu rozpočtu takřka strategická investice. Návrh je 

nějak narychlo vypracován. Předpokládal jsem k návrhu dlouhodobý plán, jak si na sebe daná 

budova vydělá (náklady na provoz, údržbu, rekonstrukci...). My nejsme univerzita, která by 

vzdělávala hlavně v oblastech sportu, nemáme v této oblasti žádnou akreditaci SP. Z mého 

pohledu vlastnit tento objekt je trochu luxus. Plánuje se akreditace tohoto oboru, kde by byla 

využita tato budova? 

Kvestor – před desítkami let jsem byl kvestorem VUT Brno. To také nemělo žádnou fakultu, 

kde by učili a měli akreditován sportovní obor, přesto zájmem všech bylo rozvíjet sportoviště! 

K otázce „narychlo“ – je to dáno nabídkou realitního trhu. Zvažovala se možnost koupě, 

na kolegiu rektora bylo diskutováno vícekrát, náhled všech, že v tom vidí benefit, byla by škoda 

se o tuto šanci nezajímat obzvláště v době, když by nás to finančně zcela nezruinovalo. 

Doc. Mráček – VUT je nepoměrně větší univerzita, její objem peněz, s kterými pracuje je 

mnohem větší a jejich počet studentů sportoviště více využije.  

Nedávno proběhla diskuze o kvalitě UTB jako celku (mezinárodní evaluace), dovedu si 

představit, využít tyto finance, abychom se zlepšovali po stránce vědecké. Sport je sice důležitý, 

ale podle mého názoru pro naši univerzitu trochu okrajový. 

Domnívám se, že koupě objektu není úplně strategický krok. Suma mně přijde hodně vysoká, 

finance by se mohly investovat někde jinde a účelněji. 

Doc. Sysel – je potřeba si uvědomit, že mnoho studentů, kteří si podávají přihlášky na VŠ, 

si vybírá školu též podle zázemí a vybavené sportoviště může být jeden z argumentů. Další 

argument je též skutečnost, že my platíme pronájem sportovišť téměř po celém Zlíně, naše 

současná kapacita nedostačuje. Kolik se utrácí můžeme nechat vyčíslit EK AS UTB. 

Kvestor – upozornil, že náklady na pronájmy sportovišť jsou součástí každoročního rozpočtu. 

Pohybujeme se kolem 600 tis. Kč ročně.  

Doc. Sysel upozornil, že UTB měla v plánu postavit sportoviště za více jak 100 mil. Kč, která by 

se v případě koupě navrhovaného objektu už nestavěla. Položil dotaz na zdroj financování. 

Kvestor – k nové stavbě se mohli členové AS také vyjádřit, pro cca 130 mil. Kč jsme zdroje 

teprve hledali. 

Dr. Melichárek – UTB má 1000 zaměstnanců, 9000 studentů – multifunkční sportoviště si 

zaslouží. Odkazuji se na strategii Tomáše Bati – tělesná výchova a výuka cizích jazyků jsou 

základními pilíři rozvíjení se. 

Ad 6)  Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně pro rok 2021 – Dodatek č. 1“ 

Předloženo 30. 3. 2021. Předkládací lhůta 4 týdny, lze zkrátit zpravidla o jeden týden. 

Kvestor představil prezentaci předloženého návrhu. 

Doc. Sysel – doporučuje vyjmout slova „již přidělených prostředků“, dále zakomponovat, že pokud 

nebude realizován nákup, prostředky se vrátí zpět na fakulty. Materiál bude muset projednat EK. 

Přístup k financování nákupu výše zmiňovaného objektu byl odsouhlasen děkany na kolegiu rektora. 

Kvestor – souhlas.  

Doc. Staněk – před 3 týdny jsme schválili Rozpis rozpočtu a fakulty již zahájily činnosti na 

samostatných rozdělení finančních prostředků fakult. Můžeme již přidělené příspěvky tímto způsobem 

krátit? 

Doc. Sysel – Příjemcem příspěvku je univerzita jako celek a následně potom ty prostředky interně 

rozděluje a má právo provádět úpravy. Samozřejmě platí, že orgány fakulty mají právo nakládat 
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s přidělenými prostředky. Návrh schválit úpravu Pravidel rozpočtu a Rozpisu rozpočtu formou dodatků 

je v zájmu univerzity. Na kolegiu rektora byla cítit shoda s myšlenkou nákupu sportovní haly (žádný 

z děkanů nevznesl námitku). Jestliže se rozhodneme jít cestou schválení příspěvku na halu ve fakultních 

senátech, musíme počítat s časovým zdržením (předkládací lhůty na fakultách), a také bychom měli 

řešit, jak budeme postupovat, když např. od jedné fakulty 6 mil. Kč nepřijde. 

Kvestor – dívejme se na tento dodatek, že se jedná o opravu údajů, k již danému materiálu, k čemuž by 

nemělo být principiálně námitek. V historii univerzity se to již jednou stalo a dotyčná fakulta musela 

vracet mnoho milionů z již jednou přidělených peněz, a to v takovém množství, že ostatní fakulty jí 

musely půjčit. Domníval jsem se, že by se hodila velkorysost, zejména když na kolegiu vyslovili 

zástupci všech fakult souhlas. 

Doc. Staněk – chtěl jsem jen zdůvodnit a legalizovat daný proces. Naskýtá se otázka, zda jsme 

problematiku zakoupení objektu nemohli schvalovat již dříve v materiálu Rozpis rozpočtu a bylo by to 

vyřešeno. 

Kvestor – v době schvalování Rozpisu rozpočtu byla cena objektu ještě na 63 mil. Kč. 

Doc. Sysel informoval, že rektor požádal o zrychlené projednání. S poukázáním na JŘ AS UTB, který 

umožňuje zkrátit předkládací lhůtu zpravidla o jeden týden, upozornil, že navrhne zkrátit předkládací 

lhůtu o 2 týdny. Všechny podklady jsou k dispozici. 

Doc. Novák, předseda EK, svolal EK na pátek 9. 4. 2021 v 8:00 h (účast přislíbilo 8 členů EK). 

Materiál je postoupen EK 

Ad 7)  Projednání návrhu „Rozpis rozpočtu UTB ve Zlíně na rok 2021 – Dodatek č. 1“. 

Předloženo 30. 3. 2021. Předkládací lhůta 4 týdny, lze zkrátit zpravidla o jeden týden. 

Kvestor představil předložený návrh. Vysvětlil důvod změny dodatkem. 

Část A: Oprava některých numerických hodnot vzniklých nastavením chybné hodnoty KEN. 

Část B: Výpočet mimořádného odvodu pro zabezpečení finančních zdrojů na pořízení (nákup) 

multifunkčního sportoviště. 

Materiál je postoupen EK 

Ad 8) Různé 

- Dr. Melichárek – Ústav tělesné výchovy – co se týká aktivit výzkumných, máme vynikající 

spolupráci s FMK, kde ve spolupráce s designery vznikl návrh multifunkčního invalidního vozíku 

s názvem Trilobit.  

Ultralehké vozítko s odpruženým rámem a speciálními tlumiči nárazů umožňuje handicapovaným 

věnovat se různým sportovním aktivitám. Tato lokomoční pomůcka pro hendikepované získala, 

mimo jiné, i ocenění Red Dot Design Award „Best of the Best“ (Singapur, celkem 4680 přihlášek). 

Dále ve spolupráci s FT „vrhací židle“ pro hendikepované atlety (vrh koulí, hod oštěpem, kuželkou, 

diskem apod.). 

Jsme schopni v zakoupeném objektu provádět výzkumy (např. fyzická zdatnost populace atd.). 

Termín příštího zasedání AS UTB: 

K hlasování přítomno 34 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 260/3: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 13. dubna 2021 od 13 hodin a předběžný 

program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB.  

2. Stav plnění usnesení AS UTB.   

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.   
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5. Vyjádření AS UTB k právním jednáním ve věci nákupu budovy multifunkčního sportoviště 

a přilehlých pozemků.  

6. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně pro rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

7. Projednání návrhu „Rozpis rozpočtu UTB ve Zlíně na rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

8. Různé. 

Zasedání se bude konat formou veřejně přístupné elektronické konference pomocí prostředků 

komunikace na dálku. Přímý odkaz a způsob připojení budou upřesněny ve svolání zasedání a zároveň 

zveřejněny ve veřejné části internetových stránek UTB. 

 

Hlasování: 

Pro:       34 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 260/3: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 13. dubna 2021 od 13 hodin a předběžný 

program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB.  

2. Stav plnění usnesení AS UTB.   

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.   

5. Vyjádření AS UTB k právním jednáním ve věci nákupu budovy multifunkčního sportoviště 

a přilehlých pozemků.  

6. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB ve Zlíně pro rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

7. Projednání návrhu „Rozpis rozpočtu UTB ve Zlíně na rok 2021 – Dodatek č. 1“.  

8. Různé. 

Zasedání se bude konat formou veřejně přístupné elektronické konference pomocí prostředků 

komunikace na dálku. Přímý odkaz a způsob připojení budou upřesněny ve svolání zasedání 

a zároveň zveřejněny ve veřejné části internetových stránek UTB. 

 

 

Příští zasedání AS UTB proběhne v úterý 13. dubna 2021 od 13hodin. 

Zasedání se bude konat formou veřejně přístupné elektronické konference pomocí prostředků 

komunikace na dálku. Přímý odkaz a způsob připojení budou upřesněny ve svolání zasedání 

a zároveň zveřejněny ve veřejné části internetových stránek UTB. 

Konec zasedání: 14:45 

Ve Zlíně dne 7. 4. 2021 

Zapsala T. Kosinová, doc. Sysel 

 

 

 

 

 

 Bc. Kateřina Kopřivová v.r. doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D. v. r.  

 předsedkyně studentské komory AS UTB předseda AS UTB 

 


